

No. 57321

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 45528. **European Communities and their Member States and Israel**

Euro-Mediterranean Agreement establishing an association between the European Communities and their Member States, of the one part, and the State of Israel, of the other part (with annexes and protocols and final act). Brussels, 20 November 1995

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Council of the European Union, 2 December 2008

Done at New York on 10 December 2008

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire Général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 45528. **Communautés européennes et leurs États membres et Israël**

Accord euro-méditerranéen établissant une association entre les Communautés européennes et leurs États membres, d'une part, et l'État d'Israël, d'autre part (avec annexes et protocoles et acte final). Bruxelles, 20 novembre 1995

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Conseil de l'Union européenne, 2 décembre 2008

Fait à New York le 10 décembre 2008

Pour le Secrétaire Général